

# Règlement officiel

## Jeu-concours

### « 10 ans Tropical Boat SXM »

#### Article 1 – Organisation

La société **SUN LOCATIONS**, enseigne **TROPICAL BOAT SXM**, dont le siège est situé à **Marina Royale, 97150 Saint-Martin**, organise un jeu-concours gratuit et sans obligation d'achat intitulé « **10 ans Tropical Boat SXM** » (ci-après « le Concours »), diffusé sur les plateformes **Instagram, Facebook et TikTok**.

#### Article 2 – Durée

Le Concours se déroulera du **1er octobre 2025 au 31 juillet 2026** inclus.  
Un **tirage au sort mensuel** sera organisé pour désigner les gagnants.

#### Article 3 – Conditions de participation

Le Concours est ouvert à toute personne physique majeure disposant d'un compte valide sur **Instagram, Facebook** ou **TikTok**.

La participation est **gratuite et sans obligation d'achat**.

Pour valider sa participation, chaque utilisateur doit :

✓ Sur **Instagram ou Facebook** :

1. Suivre le compte **@TropicalBoatSXM**.
2. Aimer (liker) la publication du concours.
3. **Commenter la publication en mentionnant 5 amis.**
4. (Facultatif) Partager la publication en story pour augmenter ses chances.

✓ Sur **TikTok** :

1. Suivre le compte **@TropicalBoatSXM**.
2. Aimer la vidéo du concours.
3. **Commenter la vidéo en mentionnant 5 amis.**
4. (Facultatif) Partager la vidéo pour augmenter ses chances.

📌 Le concours est **ouvert à toutes les personnes**, à condition que le gagnant puisse **se rendre à Saint-Martin pour profiter du lot**.

👉 Les lots **ne peuvent être ni envoyés, ni convertis en argent, ni cédés à une autre personne**. Ils sont **strictement nominatifs et non cessibles**.

## Article 4 – Déroulement et tirage au sort

Un **seul gagnant par mois** sera désigné, **toutes plateformes confondues** (Instagram, Facebook et TikTok).

Le tirage au sort sera effectué de manière aléatoire à l'aide du logiciel de type **Simpliers ou app-sorteos**, garantissant transparence et impartialité.

La date précise du tirage de chaque mois sera communiquée sur les réseaux sociaux de Tropical Boat SXM.

## Article 5 – Dotations

Chaque mois, un **lot unique** sera mis en jeu.

Exemple pour octobre 2025 :

🎁 **1/2 journée à bord du bateau TEMPTATION pour 10 personnes**.

La valeur des lots varie selon les mois et ne peut donner lieu à aucune contestation, échange, contre-valeur en espèces ou **cession à un tiers**.

👉 **Les lots sont strictement nominatifs, ne sont pas cessibles, et sont valables 6 mois**.

## Article 6 – Annonce des gagnants

Le gagnant sera contacté par **message privé** sur la plateforme utilisée pour participer (**Instagram, Facebook ou TikTok**) et devra fournir une **adresse e-mail valide** pour confirmer l'attribution du lot.

Le pseudo ou le prénom du gagnant pourra également être annoncé en **story**, en **publication**, ou en **vidéo** sur les comptes officiels de Tropical Boat SXM.

En l'absence de réponse dans un délai de **7 jours**, le lot sera considéré comme perdu et pourra être remis en jeu.

## Article 7 – Responsabilité

SUN LOCATIONS – TROPICAL BOAT SXM ne saurait être tenue responsable en cas de problème technique, de participation incomplète ou de dysfonctionnement lié aux plateformes **Meta (Facebook/Instagram)** ou **TikTok**.

Le concours n'est **ni organisé, ni sponsorisé, ni associé** à Instagram, Facebook ou TikTok.

## Article 8 – Données personnelles

Les données recueillies dans le cadre du concours sont utilisées uniquement pour l'organisation du tirage au sort et la remise des lots. Elles ne sont ni vendues ni transmises à des tiers.

## Article 9 – Acceptation du règlement

La participation au concours implique l'acceptation **pleine et entière** du présent règlement.

Celui-ci est disponible sur simple demande ou consultable via le lien communiqué dans la description du concours.

---

 *Fait à Saint-Martin, le 1er octobre 2025*

**SUN LOCATIONS – Tropical Boat SXM**

 Contact : [tropicalboat@hotmail.com](mailto:tropicalboat@hotmail.com)

# Official Rules

## Contest “10 Years Tropical Boat SXM”

### Article 1 – Organization

The company **SUN LOCATIONS**, trading as **TROPICAL BOAT SXM**, whose registered office is located at Marina Royale, 97150 Saint-Martin, is organizing a free contest with no purchase necessary entitled “**10 Years Tropical Boat SXM**” (hereinafter “the Contest”), promoted on Instagram, Facebook, and TikTok.

### Article 2 – Duration

The Contest will run from **October 1, 2025, to July 31, 2026** inclusive.  
A **monthly draw** will be held to determine the winners.

### Article 3 – Conditions of Participation

The Contest is open to any individual aged 18 or older with a valid account on Instagram, Facebook, or TikTok.

Participation is **free and without obligation to purchase**.

To validate participation, each user must:

✓ On Instagram or Facebook:

- Follow the account **@TropicalBoatSXM**.
- Like the contest post.
- Comment on the post by tagging 5 friends.
- (Optional) Share the post in a story to increase their chances.

✓ On TikTok:

- Follow the account **@TropicalBoatSXM**.
- Like the contest video.
- Comment on the video by tagging 5 friends.

- (Optional) Share the video to increase their chances.

 The Contest is open to all participants, **provided the winner is able to travel to Saint-Martin to claim the prize.**

 Prizes cannot be shipped, converted into cash, or transferred to another person. They are strictly personal and non-transferable.

#### **Article 4 – Procedure and Draw**

One winner per month will be selected, across all platforms combined (Instagram, Facebook, and TikTok).

The draw will be conducted randomly using software such as **Simplifiers or app-sorteos**, ensuring transparency and fairness.

The exact date of each monthly draw will be announced on Tropical Boat SXM's social media accounts.

#### **Article 5 – Prizes**

Each month, a single prize will be awarded.

Example for October 2025:

 **Half-day onboard the boat TEMPTATION for 10 people.**

The value of prizes will vary each month and cannot give rise to any dispute, exchange, monetary equivalent, or transfer to a third party.

 Prizes are strictly personal, non-transferable, and valid for **6 months**.

#### **Article 6 – Announcement of Winners**

Winners will be contacted by private message on the platform they used to enter (Instagram, Facebook, or TikTok) and must provide a valid email address to confirm prize attribution.

The winner's username or first name may also be announced in a story, post, or video on Tropical Boat SXM's official accounts.

If no reply is received within **7 days**, the prize will be considered forfeited and may be re-awarded.

#### **Article 7 – Liability**

**SUN LOCATIONS – TROPICAL BOAT SXM** shall not be held liable in the event of technical issues, incomplete participation, or malfunctions related to the Meta platforms (Facebook/Instagram) or TikTok.

The Contest is neither organized, sponsored, nor endorsed by Instagram, Facebook, or TikTok.

## **Article 8 – Personal Data**

The personal data collected for the Contest will be used solely for the purpose of organizing the draw and awarding prizes. They will not be sold or disclosed to third parties.

## **Article 9 – Acceptance of the Rules**

Participation in the Contest implies full and unconditional acceptance of these rules. These rules are available upon request or via the link provided in the Contest description.

 Done at Saint-Martin, October 1, 2025

**SUN LOCATIONS – Tropical Boat SXM**

 Contact: [tropicalboat@hotmail.com](mailto:tropicalboat@hotmail.com)